



Styrelseprotokoll Svenska Hamiltonstövareföreningen den 16/5 kl. 19:00

Närvarande; Börje Westerlind, Mats Gustavsson, Anders Jansson, Glenn Ahlstedt, Lars Petersson, Ingemar Zentio, Tobias Knutsson

Frånvarande; Anmäلت frånvaro Örjan Strömberg och Linnea Tysklind, samt Niclas Johansson

- 1. Mötets öppnande;** Började med att hälsa alla välkomna, framförallt Ingemar. Styrelsen gjorde en snabbpresentation.
- 2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;** Anders Jansson.
- 3. Godkännande av dagordningen;** Godkändes.
- 4. Föregående mötesprotokoll;** Upplästes.
- 5. Information från ordförande;** Gjort klart avtal med Tracker. Info om kommande fullmäktige.
Vi har fortfarande inte fått inbjudan från SKK till möte.
- 6. AU-Beslut;** Tillstyrkande av dispensansökan Kärnträffens Goa, samt sponsoravtal med Tracker.
- 7. Kassarapport;** God.
- 8. Inkommande rapporter/ärenden;**
 - Förslag på medlemsaktiviteter Petra respektive Mårten; *Petra får uppdraget och vi jobbar vidare med Mårtens förslag som vi också vill genomföra.*
 - Föreläsning Teams Gunnar, avel i små populationer; *Orienterades om.*
- 9. Rapport från Avelskommittén;** GA, GP dispensansökan diskuterades.
- 10. Rapport från medlemskommittén;** MG, *vi har tappat lite, men det kommer nog kompensera sig framåt.*
- 11. Rapport från klubbshopen/priskommittén;** *Alla priser kamperna och bästa SM hund är levererade, Gunnar skall ha en Pejl.*
- 12. Rapport från rävkommitten;** *Planläggning fortgår enligt plan.*
- 13. Uppdragsfördelning beslut;**
 - *Uppdragsfördelning 2024 beslutades enligt nedan:*
 - 1. Avelskommitté; Tobias, Glenn, Anders, Petra, Kjell och Gunnar.*
 - 2. Medlemskommitté; Mats, Britta och Börje*
 - 3. Klubbshop; Lars*
 - 4. Redaktionskommittén; Gunnar, Lena, Lars och Börje, men styrelsen som helhet skall bidra!*

5. *Priskommittén; Lars, Börje men hela styrelsen skall medverka*
6. *Rävkommitten; Tobias, Linnea och Lars*
7. *Ungdomsansvarig; Börje, men hela styrelsen skall medverka*
8. *Sponsoransvarig; Niclas men styrelsen skall medverka*
9. *Hemsida/It; Anders*
10. *Jaktprov- utställnings- unghundskommitté; Glenn, Anders, Tobias, Ingemar och Börje men hela styrelsen skall medverka.*
11. *Mässansvariga; Styrelsen utser beroende av mässornas belägenhet*
12. *AU; Börje, Lars och Anders*
13. *Kjell Norberg valdes in i avelskommitten.*
- 14. Kamperna;** *Avlastning, Glenn och Ingemar samverkar, Ingemar placeras i uppdragsgruppen Jaktprov-utställning och unghundskommitté. Under denna punkt diskuterades även förslag till hur informera och utnyttja lokalklubbarnas kommissarier.*
- 15. Beslutsfrågor;** *Ytterligare avelsråd (ett fjärde) Bordlägges med ett icke namngivet förslag.*
- 16. Sponsring;** *NJ, klart med huvuddelen, saknas kontaktnamn på någon, avtalet med Tracker klart.*
- 17. Övriga frågor;**
 - *Lokalklubbar, kontaktmän uppdatering; Fördelning gjordes.*
 - *Swedish game fair; Anders redogjorde för läget samt att vi skall ha en Tracker till lotteriet.*
- 18. Nästa Möte;** *Enligt senare beslut, meddelas via messenger*
- 19. Mötets Avslutande.**

Ordförande

Sekreterare

Justerare

Börje Westerlind

Lars Petersson

Anders Jansson